
ACTA DEL CONSELL CIUTADÀ 
 

Identificació de la sessió  
Núm.: 1 
Data: 13 de desembre de 2018 
Caràcter: ordinari 
Horari: de 18.45 a 18.55 h 
Lloc: Sala de Plens Ernest Lluch, a la seu del Districte de Ciutat Vella 
 
Assistents  
 
Presidenta del Consell  
Mercè Homs i Molist (GMDemòcrata)  
 
Vicepresidenta del Consell 
M. José Arteaga Muñoz (GMPSC) 
 
Regidora del Districte  
Gala Pin Ferrando (GMBComú-E)  
 
Consellers i conselleres  
Eva Alfama i Guillén (GMDBComú-E) 
Ferran Caymel Ubia (GMDBComú-E) 
Santiago Ibarra Oriol (GMDBComú-E) 
Natalia Martínez Rodríguez (GMDBComú-E)  
Ade Boyle Álvarez (GMDBComú-E) 
Jordi Rabassa i Massons (GMDBComú-E) 
César Martínez López (GMDDemòcrata) 
Marc Rodés i Salanqueda (GMDDemòcrata)  
M. José Chacón i Salvador (GMDDemòcrata) 
Oriol Casabella Troncoso (GMDPSC-CP)  
Laura de la Cruz i Termes (GMDERC-AM)  
Marc Borràs i Batalla (GMDERC-AM)  
Julia Barea Sánchez (GMDCs)  
Elisabet Jiménez Cara (GMDPP) 
Joan Suqué Puig-Serra (GMDCUP-PA) 
 
Excusen la seva abscència 
Albert Sancho Doldan (GMDBComú-E) (GMDPP). 
 
Secretària del Consell  
Yolanda Hernández i Darnés 
 
 
Ordre del dia 

Punt únic. Presentació dels preus públics del 2019. 
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Desenvolupament de la sessió  
 
La presidenta saluda els assistents i obre la sessió. 

Tot seguit, recorda que, a la Junta de Portaveus, es va acordar que el Govern farà la 
primera intervenció per explicar els preus públics, durant set minuts, i els grups només 
faran el posicionament de vot, i després, en el Ple ordinari, a la part decisòria, en aquest 
punt, es donarà de nou la paraula als grups, per un temps de quatre minuts.  

A continuació, dona la paraula al Govern. 

El Sr. Jordi Rabassa i Massons  

Bona tarda. Com cada any per a aquestes dates, fem el Consell Extraordinari per 
presentar-vos la proposta de preus públics per al 2019. Seré molt breu, perquè és molt 
fàcil d’explicar el que tenim per aprovar, esperem.  

Fins ara, el que es presentava era sempre una contenció dels preus a tots els nivells. 
Quan parlo de tots els nivells, és per als diferents tipus d’equipaments. Per una banda, 
tenim tot el pack, diguem-ne, d’equipaments socioculturals, centres cívics, casals de barri, 
i, per altra banda, l’altre gran pack és el de les instal·lacions esportives. La nostra voluntat 
com a govern és contenir els preus públics tot el que es pugui. I avui hi ha la bona notícia 
que, a nivell de transports, això també passarà.  

Per a l’any que ve, en el primer d’aquests paquets, la part d’equipaments socioculturals, 
els preus es mantenen tal qual. Però, en canvi, la gran novetat és que, per als 
equipaments esportius, es proposa un increment del 2,2%. Per tant, podrien treure un 
titular que digués: «El Govern municipal puja els preus d’accés a les instal·lacions 
esportives», o proposa això. I, efectivament, ho proposem. Ara, ho proposem, diguem-ne, 
per una raó molt clara i que és fàcil d’entendre: el juny d’aquest any es va firmar un nou 
conveni col·lectiu, eh? –ho llegeixo en castellà– «de instalaciones deportivas y 
gimnasios», i entre els diferents acords als quals havien arribat la patronal i els sindicats 
un era el canvi de taules salarials. Per tant, totes aquelles persones que treballen en 
instal·lacions esportives municipals a Barcelona i que estan lligades a aquest conveni 
tindran un increment del 2,2% del seu salari l’any que ve. El que es fa és que aquest 
increment que tindran en els costos els diferents gestors de les instal·lacions es 
repercuteix en els preus. Però es mantenen la resta. I també dir que, aquests increments, 
estem parlant d’uns ajustaments que, en molts casos, són d’unes quantes dècimes o un, 
dos, tres euros per norma general, també al camp de futbol de la Barceloneta, que no és 
un centre esportiu municipal, però que sí que és una instal·lació esportiva que està dintre 
d’aquest conveni. 

D’altra banda, l’altre ajustament que es fa és incloure una rebaixa a tarifes per als 
discapacitats, que és una de les línies que, en política esportiva, s’està fent, és a dir, la 
promoció de l’esport dintre d’aquests col·lectius. 

En definitiva, ho repeteixo, és un increment que té aquesta justificació directa i no cap 
altra. 

La presidenta anuncia que ara és el torn de posicionament de vot dels grups. Tot seguit, 
dona la paraula al PDeCAT. 
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El Sr. Marc Rodés i Salanqueda 

Abstenció.  

La presidenta dona la paraula al PSC.  

El Sr. Oriol Casabella Troncoso 

Abstenció. 

La presidenta dona la paraula a Esquerra Republicana. 

El Sr. Marc Borràs i Batalla 

Abstenció. 

La presidenta dona la paraula a la CUP. 

El Sr. Joan Suqué Puig-Serra 

Abstenció. 

La presidenta dona la paraula al Partit Popular. 

La Sra. Elisabeth Jiménez Cara 

En contra. 

La presidenta dona la paraula a Ciutadans. 

La Sra. Julia Barea Sánchez 

Abstenció. 

La presidenta comunica que els preus públics 2019 del Districte de Ciutat Vella 
s’informen favorablement amb els vots a favor de Barcelona en Comú, les abstencions de 
PDeCAT, Partit Socialista, Esquerra Republicana, CUP i Ciutadans i el vot en contra del 
PP. 

En no haver-hi altres assumptes a tractar, la presidenta agraeix la presència i la 
participació a tots els assistents i aixeca la sessió a les 18.55 h.  
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